
Referat fra årsmøde i SOSU-sektoren 19.09.2023 

 

Sektorformand Stine Louise Nielsen bød velkommen og der blev startet med spisning. 

Derefter startede årsmødet. Stine talte om vigtigheden ved at være medlem i em fagforening. Det 

er vigtigt for at have en stor stemme ved overenskomstforhandlingerne. Hun opfordrede alle til at 

tage en snak med kollegerne, også ift. OK24.  

Kenn Andreasen blev valgt til dirigent og gennemgik dagsordenen.  

 

Beretning: 

Derefter fremlagde Stine bestyrelsens beretning, som kan læses på hjemmesiden.  

Da formandskabet i SOSU-sektoren er ændret med en fritidssektorformand og én sektoransvarlig 

fra afdelingen fortsatte Dorthe Pedersen, faglig sekretær, med beretningen fra afdelingen/SOSU. 

Den samlede beretning blev godkendt. 

 

Valg:  

Indsendte forslag: 

Pia Dideriksen, FTR opstiller son næstformand. Eneste forslag og blev derfor valgt.  

Indsendte forslag fra bestyrelsen: 

For at formand og næstformand ikke vælges samme år, forslås at næstformanden i år kun vælges 

for 1 år. Det blev godkendt.  

 

Lærke Olesen blev genvalgt for 2 år. 

Karen Bundgaard blev genvalgt for 2 år. 

Gitte Skov valgt for 2 år.  

 

Ekstraordinært godkendte forsamlingen, at det kunne vælges suppleant i 1 år.  

Rikke Buur blev valgt til suppleant for 1 år.  

 



 

Faggruppelandsmøde:  

Valg til Faggruppelandsmøde 2024: 

Faggrupperepræsentanterne fra mødet i 2023, gav en kort orientering.  

Der blev foreslået valg af: 

Gitte Barslund, Gitte Skov og Lærke Olesen for plejecentre. 

Jane Engelbrecht og Iris Rævdal for de private. 

Pia Dideriksen for hjemmeplejen. 

Ove Lakman Nielsen for portører. 

Pia Vishart for socialpsykiatrien.  

 

Forslag til ØNSKEBRØND: 

Stine bad deltagerne om at skrive ønsker/forslag til sektorens arbejde ned. 

 

Derefter takkede Kenn for god ro og orden. 

 

Efter årsmødet var der oplæg ved en sygeplejerske fra Hospice.  

Tak for et godt årsmøde.  

 

 

 

 

 

 

 


